
Fra Tulstrup kirkes årsmøde den 9. november 2014 

Som formand Jens Peter Møller nævner i sin årsberetning, var et væsentligt samtaleemne til årsmødet, 

hvad der videre skal ske med kirkegrunden. Der var mødt mange interesserede deltagere op, 23 personer 

nød en hyggelig frokost og drøftede kirkens liv.  

Der var flere af deltagerne, der havde forberedt sig grundigt til drøftelsen om kirkegrundens fremtid og 

havde medbragt skitser med forslag til fremtidig beplantning og indretning med borde og bænke. Nogle 

mente, det ville være smukt og hensigtsmæssigt i forhold til læ med beplantning mod vest og flere foreslog, 

at der blev sat borde og bænke op på et mindre areal, der skulle etableres med fliser. Mange gav også 

udtryk for, at de skønnede meget på enkelheden i, at kirkegrunden er som nu helt uden beplantning og 

borde/bænke. Dog så de gerne, at de store sten, der var på kirkegrunden og er lagt på P-pladsen indtil 

videre, lægges tilbage på kirkegrunden. 

Jens Peter Møller takkede afsluttende for de mange tilkendegivelser og forslag og konkluderede, at 

menighedsrådet vil behandle kirkegrundens fremtid i løbet af kommende kirkeår. 


